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Vaški odbor Formin  
Formin 44/a  
2272 Gorišnica                                                                                                                                                                                                                

  

Zapisnik št.: 01/2023  

 

Formin, 23.2.2023  

  

ZAPISNIK 1. seje VO FORMIN, ki je potekala v sredo, 22.02.2023, v vaško gasilskem domu 

Formin, s pričetkom ob 18:00 uri. Na seji so bili prisotni vsi člani vaškega odbora: Denis Kolarič, 

Stanislav Rižnar, Lea Žnidarič, Mirko Klovar, Dušan Leben, Tadej Cimerman in Emil Kovačec. 

Predlagan je bil sledeči dnevni red:  

1. Konstruiranje VO; 

2. Poročilo svetnika kar se je dogajalo v zadnjem mesecu na Občini;  

3. Pregled zahtev /pobud / želja, katere smo prejeli od vaščanov na VO;  

4. Razprava o predlogu proračuna Občine Gorišnica za leto 2023 in 2024, kateri je 

objavljen na internetni strani Občine;  

5. Konstruirat prioritetni plan za letošnje leto v Forminu;  

6. Konstruiranje plana dela za obdobje 2023 – 2026; 

7. Sestava pripomb in predlogov na predlog proračuna Občine Gorišnica za leto 2023 in 

2024; 

8. Razno. 

Ad) 1  

Svetnik – izvoljen s strani vaščanov Formin Denis Kolarič je pozdravil vse prisotne na 1 seji VO, 

ter predlagal dnevni red seje kateri je bil soglasno sprejet. Podal je predloge za zadolžitve v 

VO za posamezne člane, kateri so bili izvoljeni na zboru vaščanov 13.02.2023 in sicer: 

➢ Denis Kolarič: predsednik VO Formin ( vodenje in koordinacija VO; posredovanje vlog, 

predlogov in zahtev; izoblikovanje nastopajočih na vaški olimpijadi; posodabljanje in 

urejanje spletne strani, ter obveščanje vaščanov; področje financ); 

➢ Stanislav Rižnar: podpredsednik in tajnik VO Formin (vodenje zapisnikov na sejah in 

sestankih vaščanov; skrb za ažurnost podatkov na internetni strani s svojega področja; 

področje gospodarstva); 
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➢ Lea Žnidarič: namestnik tajnika VO Formin (vodenje zapisov ob odsotnosti tajnika; 

tajniško administrativno poslovanje; skrb za ažurnost podatkov na internetni strani s 

svojega področja; delo na področju kmetijske dejavnosti); 

➢ Tadej Cimerman: član VO (področje gasilstva - hidrantno omrežje, požarna 

preventiva, ter operativno delovanje in zadolžitve; skrb za ažurnost podatkov na 

internetni strani s svojega področja); 

➢ Mirko Klovar: član VO (športno področje; področje javne infrastrukture; področje 

okolja in prostora; skrb za ažurnost podatkov na internetni strani s svojega področja);  

➢ Dušan Leben: član VO (področje prometa in infrastrukture; področje kulture in 

turizma; zadolžitve na območju SOKOV Mlin; skrb za ažurnost podatkov na internetni 

strani s svojega področja); 

➢ Emil Kovačec: član VO (področje negospodarstva; priprava ob prireditvah VO, ter 

priprava jestvin; skrb za ažurnost podatkov na internetni strani s svojega področja). 

 

Po razpravi, katera je bila opravljena na posamezna področja je bil sprejet spodnji sklep:  

Sklep št. 1: 

Potrdijo se predlagani kandidati za opravljanje del v VO Formin. Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad) 2   

Predsednik VO in svetnik je podal kratko poročilo glede delovanja občine od izvolitve novega 

župana. V pripravi je poračun Občine Gorišnica za obdobje 2023 in 2024 v katerega se 

moramo vključevati s svojimi predlogi in pobudami. Opravljena je bila prva sprememba glede 

Lokalne Akcijske Skupine (LAS) saj je občina izstopila iz LAS Haloze in stopila v partnerstvo LAS 

Ormož, to pa je predvsem iz vidika več skupnih projektov na našem področju in kjer se bomo 

lažje vključevali in prijavljali na razne razpise. Zato je potrebno obvestiti vse naše dejavnike 

na področju naše Občine in naših vasi. 

 

Ad) 3 

S strani vaščanov smo prejeli nekaj dopisov, katere smo tudi pregledali in sicer: 

✓ Dopis št. 1: 
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✓ Dopis št. 2: 

 
 

✓ Dopis št. 3: 

 
 

Po razpravi in pregledu vlog smo sprejeli:  

 

Sklep št. 2:  

Ker je luč pri Pesniškem mostu res potrebna, da se uredi oziroma postavi kandelaber, saj so v 

proračunu sredstva v postavki „Javna razsvetljava“. Na odbor za kmetijstvo, ter odbor za 

negospodarstvo, pa se poda dopis, da se uredi sistemsko in prioritetni redno letno 

vzdrževanje poljskih cest, katere so nekategorizirane.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Ad) 4 

VO se seznani s predlogom proračuna Občine Gorišnica na katerega pa bo podal amandma. V 

skupnem se strinjamo, da v proračunu ne vidimo mnogo namenjenih sredstev, katera se 

navezujejo na samo vas Formin. Vendar razumemo, da je sredstev na razpolago toliko kot 

nam trenutno dopušča, upamo, pa da bo vsaj naš amandma upoštevan. Nekako pa 

smatramo, da bi morda bilo potrebno veliko več sredstev nameniti VO za njihovo delovanje, 

želeli pa smo si tudi nekaj več sredstev na postavki Sokov mlin, sicer pa je nekaj in to 

smatramo, da bomo skupaj z režijskim obratom uredili – da se mlin očisti in stvari, katere ne 

spadajo v njega odstranijo, ter se tako uredi, da se ga lahko tudi ogleda, saj se pojavljajo 

posamezniki, ki so preko spletne strani opazili in so se tudi do njega odpravili na žalost pa v 

notranjosti ni nič urejeno, tako, da ni kaj videti. Vsekakor pa bomo sodelovali v rebalansu, saj 

bomo že do takrat tudi videli kako se bodo stvari odvijale. 

 

Ad) 5 in Ad) 6: 

V kontekstu te točke je bil izoblikovan sledeči program dela in aktivnosti za obdobje od 2023 

do 2026. S tem smo dali tudi prednostne naloge, katerih pa se moramo lotiti takoj in jih 

umestiti že v letošnji program kar bo pri posameznih točkah tudi določeno (nujno, čimprej, 

sprotno in dolgoročno): 

 

✓ Vlaganje pobud, predlogov in zahtev v smislu reševanja problematike poplavljanja reke 

Pesnice. Pripravi se dopis v smislu reševanja, ter se poda na ARSO, VGP in Občino od 

katere potrebujemo pomoč; – nujno! 

✓ Dokončanje obnove dvorane gasilsko-vaškega doma, kjer je potrebno še dokončati 

(škatlo) na nadstrešnici, priklop vode, katerega še ni opravila Komunala Ptuj, nabava 

odra za dvorano, preplastitev asfaltnih površin, elektrarna za katero že imamo soglasje, 

prepleskat pas z don-flok barvo zaradi čiščenja. Vse te stvari so že bile obljubljene v 

lanskem letu, vendar ni prišlo do realizacije; – nujno! 

✓ Vlaganje zahtev za redno urejanje, vzdrževanje, čiščenje vaških vodotokov (Potok 

Lemberga, Zvirenčina); -- čim prej! 

✓ Nova otroška igrala; -- čim prej! 

✓ Ureditev varne šolske poti na cesti ob kanalu. V prvem planu je pod nujno potrebno 

navozit bankine, pozneje pa nekako to cesto urediti, kot smo se pogovarjali na zboru 

vaščanov 13.02.2023; --nujno! 

✓ Vzpostavitev nemotenega in učinkovitega hidrantnega omrežja, pri čemer se ugotavlja, 

da bi bilo potrebno postaviti še en hidrant v bližini kmetije Žuran, saj je tu zelo velik 

razpon med dvema hidrantoma; -- dolgoročno!  

✓ V vseh izvedbenih in podpornih okvirjih podpirati obnovo in arhitekturno sanacijo 

KOTNEGA mlina, vključno s celotnim domačijskim kompleksom Sokove domačije 

(zagotoviti status kulturnega spomenika lokalnega pomena); -- dolgoročno! 

✓ Razširitev in zamenjava asfaltne prevleke (cesta iz smeri Mota do Horvatovega križa, 

ter cesta od dovodnega kanala do vasi);  -- dolgoročno! 
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✓ Posodobitev trafo postaje Formin in električnega omrežja, dokončna premestitev 

kabelskih vodov, kateri še niso položeni v zemljo (od Voglarjevih do Horvatovih in 

relacija spodnji konec Pukšič, Jamnik); -- dolgoročno!  

✓ Obnova starega gasilskega doma, v smislu, da se preuredi v muzej stare gasilske 

opreme, ter se tako vključi v program turistične dejavnosti v sklopu Sokovega mlina; -- 

dolgoročno! 

✓ Preplastitev občinske ceste od Horvat-ovih do Šumana oziroma navezavo na regionalno 

cesto. Po možnosti, da se uredi v širini kod poteka skozi vas, s tem, da bi z črto bil ločen 

tudi sprehajalni del. Cesta je v zelo slabem stanju in upamo, da se čim prej pristopi k 

preplastitvi; -- dolgoročno!  

✓ Sprotna in ažurna odprava napak na komunalni in cestni infrastrukturi (razsvetljava, 

kanalizacija, ceste ipd.); -- sprotno!  

✓ Obnova in osvežitev sprehajalne krožne Forminske poti ( košnja, barvanje klopi … ); -- 

sprotno! 

✓ Čistilna akcija v spomladanskem času (okolica vaško gasilskega doma in področje vasi); 

-- sprotno! 

✓ Sodelovanje pri postavitvi prvomajskega drevesa; -- sprotno! 

✓ Vaški piknik v zgodnjem jesenskem času; -- sprotno! 

✓ Sodelovanje pri tradicionalnem miklavževanju; -- sprotno! 

✓ Zagotoviti širšo zastopanost in udeležbo vseh vaščanov na občinski olimpijadi; -- 

sprotno!  

✓ Ažurnost in nadgradnja vaške internetne strani; -- sprotno! 

✓ Občino tudi obveščamo, da se je pri hiši od Alena Bratuša pojavlja ob močnejšem 

deževju veliko meteorne voda, vzrok pa je nepravilno izpeljano odvodnjavanje.  

✓ VO pa bo spremljal vse podrobnosti, katere pa bomo skušali reševati sprotno, v 

kolikor pa bo potrebno pa še bomo plan dopolnjevali! 

 

Po predlaganem planu in pobud so člani VO sprejeli naslednji  

Sklep št. 3:  

Potrdi se pripravljeni plan dela in pobud za kratkoročno in dolgoročno obdobje z možnostjo 

dopolnitve in morebitnih potreb. Sklep je bil soglasno potrjen. 

 

Ad) 7  

Pregledali smo predlog proračuna za leto 2023 in 2024, ki je objavljen na internetni strani 

občine Gorišnica. Javna razprava traja od 17.02.2023 do 3.3.2023., v tem času se lahko 

podajo pripombe in predloge k predlogu proračuna.  

Člane VO je v predlogu proračuna zmotila ena postavka, zato je prišel predlog, da se do 

potrebnega datuma odda amandma na postavki OB028-20-0006 Vaški dom Formin, saj bi 

radi, da se vaško-gasilski dom v tem letu dokonča, tako kot je omenjeno v eni od alinej v 

zgornjem planu dela. Po razpravi je bil sprejet naslednji sklep: 
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Sklep št. 4:  

Svetnik vasi Formin, Denis Kolarič, poda amandma k osnutku proračuna in sicer, da se poviša 

postavka OB028-20-0006 Vaški dom Formin – dokončanje adaptacije iz 10.000,00€ na 

35.000,00€. Predlagamo, da omenjena sredstva pridobite iz postavk, katere se verjetno v tem 

letu ne bodo zaključile, v kolikor pa bi se pozneje to dalo urediti z rebalansom in sicer na 

postavki:  

13 – Promet, prometna infrastruktura in komunikacije-------------- 984.7000,00  

045451 RKP odsek 3Ptuj-Markovci-Gorišnica …................ -20.000,00€  

045453 Kolesarska steza Markovci …................................... -5.000,00€  

S temi sredstvi bi nekako popolnili planirani strošek kateri še je za dokončanje obnove 

vaškega doma. Po razpravi je bil sklep soglasno sprejet. 
 

Ad) 8  

✓ Lea Žnidarič je opozorila, da se je na območju, kjer je leta 2012 poplava odnesla del 

gozda ob kanalu pojavilo črno odlagališče smeti. V njem je že vidno staro pohištvo, 

salonit plošče in še veliko vsega. Zato je VO Formin sprejel naslednji sklep: 

Sklep št. 5:  

Predlagamo, da Občina Gorišnica preko skupne občinske uprave prijavi to odlagališče 

inšpekcijskim službam in da se to čim prej pregleda in ustrezno ukrepa.  

Sklep je bil soglasno sprejet! 

✓ Določitev komunikacijskega socialnega kanala za VO Formin. Dogovorjeno je bilo, da 

naredimo skupino na socialnem omrežju WhatsApp; 

✓ Dogovorjeno je bilo, da se vaški odbori sklicujejo enkrat mesečno; 

✓ Okvirni dogovor je, da se bodo seje sklicevale ob ponedeljkih; 

✓ Vabila na seje VO se javno objavijo na spletni strani vasi Formin, tako, da se lahko 

vaščani sej udeležijo, v kolikor bodo imeli interes. 

 

Seja zaključena ob 20.10 uri 

                                        

 

 Zapisnik zapisal:  

Stanislav Rižnar  


